

[version française ci-dessous]

Hello Ocean Bridge,

1. Have you [submitted your hours & engagements](#) this week?
2. Online Discussion: Summary & New Question
3. [National Call: April 10th with Eli Enns](#)
4. [March Reflection](#)
5. Lake Superior Update & Task!!!!

Details:

1. Submit your service hours and engagement using this [form](#).
2. Thank you for sharing your creative project ideas and insights towards barriers and opportunities for youth engagement in service. You can see our summary of your discussions here:
[Service Project Ideas](#)
[Opportunities and Barriers to Service](#)
Our next online discussion poses the following question; please respond by April 17th. As we prepare to head to one of Canada's special places, Lake Superior, we are asking you to share with us a place that has been important in fostering your connection to the land and water.
<https://education.ocean.org/oceanbridge/discuss/view/1214813>
3. **Our next national call is April 10th with Eli Enns!** [Learn more here](#).
Stay tuned for exact time – we are still confirming details with Eli.
4. Have you shared your monthly reflection photo for March yet? Information on what, how and when to post is [here](#).
5. After meeting with various organizations, Indigenous communities, municipalities and individuals in the North Shore Lake Superior region, we have put together a list of potential service projects (and some mandatory ones) for our immersive service trip! **Please complete this short survey (seriously – it's only two questions!) by April 9th** to share your preference for which projects you would like to see the cohort move forward with. Once we have received your responses, we will send you a form in which you will let us know which project(s) you would like to help plan and in which role. For more in-depth detail about each proposed project and the draft schedule please see the attached PDF. Note that there are **Mandatory projects** which we will be doing and **Optional projects** which are the ones you will be ranking in the survey.
<https://www.surveymonkey.com/r/QZ97LVN>

Further details about accommodation, food, logistics, what to expect etc. will be provided soon.
Thank you for your patience.

Ocean Bridge in the News:

- [Faces of Ocean Bridge 2019 \(Part Two\)](#)

For Your Interest:

- Apply Now for the [Waterlution Water Innovation Lab](#) in Calgary Oct. 5-11, 2019

- The Canadian Commission for UNESCO [Youth Network](#) is now accepting applications for new members
- [Report: Great Lakes feeling effects of rapid climate warming](#)

Bonjour Portail Océan!

1. Avez-vous soumis [vos heures et vos engagements](#) cette semaine?
2. Discussion virtuelle: Sommaire et nouvelles questions
3. [Appel pancanadien: Le 10 avril avec Eli Enns](#)
4. [Réflexion de mars](#)
5. Lac Supérieur – Mise à jour et Tâche!!!

Details:

1. Soumettez vos heures et vos engagements avec [ce formulaire](#).
2. Merci d'avoir partagé vos idées créatives de projets, ainsi que vos commentaires sur les obstacles et les opportunités pour engager les jeunes dans le service. Vous pouvez lire les sommaires de vos discussions ici:

[Idées de projets de service](#)

[Opportunités et obstacles au service](#)

Notre prochaine discussion virtuelle touchera sur le sujet qui suit; veuillez s'il vous plaît répondre avant le 17 avril: Alors que nous nous préparons à nous rendre à un lieu important au

Canada, le lac Supérieur, nous vous demandons de partager avec nous un lieu qui a été important pour le développement de vos propres liens envers la terre et les océans.

<https://education.ocean.org/oceanbridge/discuss/view/1214813>

3. **Notre prochain Appel pancanadien sera le 10 avril avec Eli Enns!** [Apprenez-en plus ici](#). Demeurez à l'écoute pour l'heure exacte – nous confirmons toujours les détails avec Eli.
4. Avez-vous eu la chance de partager votre photo de réflexion mensuelle pour mars? Les informations sur quoi, quand et comment publier sont [ici](#).
5. Après avoir rencontré plusieurs organisations, communautés autochtones, municipalités et autres gens de la région de la Rive Nord du lac Supérieur, nous avons dressé une liste de projets de services potentiels (et de projets obligatoires) pour notre voyage de service immersif en nature! **Veuillez compléter [ce court sondage](#) (pour vrai, ce ne sont que deux questions!) d'ici le 9 avril** pour indiquer votre préférence pour les projets que vous souhaitez voir la cohorte avancer. Une fois que nous aurons reçu vos réponses, nous vous enverrons un formulaire dans lequel vous nous indiquerez quel(s) projet(s) vous souhaitez aider à planifier et dans quel rôle. Pour plus de détails sur chaque projet proposé et l'horaire provisoire, veuillez consulter le fichier PDF ci-joint. Notez qu'il y a des **projets obligatoires** que nous allons faire, ainsi que des **projets optionnels** (ceux-ci, vous les classerez dans le sondage).
<https://www.surveymonkey.com/r/QZ97LVN>
Plus de détails sur l'hébergement, la nourriture, la logistique, ce à quoi s'attendre, etc. seront bientôt fournis. Merci pour votre patience.

Portail Océan dans l'actualité:

- [*Visages de Portail Océan 2019 \(Partie Deux\)*](#)

Pour votre intérêt:

- Postulez maintenant pour [Waterlution Water Innovation Lab](#) à Calgary le 5-11 octobre, 2019
- Le Réseau Jeunesse de la Commission Canadienne pour l'UNESCO [accèpte maintenant des candidatures!](#)
- [La région des Grands Lacs se réchauffe rapidement](#)